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Energievoorziening, zienswijze gemeente Zutphen

Geachte leden van de Stuurgroep Regionale Energie Strategie,

U heeft het ontwerp Regionaal Programma Energievoorziening (hierna: RPE) vastgesteld en daarbij de mogelijkheid 
geboden om met een zienswijze te reageren op het ontwerp. De gemeenteraad van de gemeente Zutphen wil graag 
van die mogelijkheid gebruik maken. Hierbij sturen wij u de zienswijze van de gemeenteraad.

Betaalbaarheid en rechtvaardige verdeling van kosten
De gemeenteraad hecht groot belang aan de betaalbaarheid van het energiesysteem en een rechtvaardige verdeling 
van de maatschappelijke kosten en baten. Zij verzoeken daarom om in het RPE meer aandacht te besteden aan de 
wijze waarop de kosten voor het toekomstige energiesysteem worden doorberekend aan onze inwoners. Naast de 
investeringskosten, zoals beschreven in bijlage 01 van het ontwerp RPE, wil de gemeenteraad in het RPE graag een 
toelichting op de financiering van de maatschappelijke kosten voor het verzwaren en uitbreiden van het 
elektriciteitsnetwerk. Daarbij zien ze ook graag hoe de (lokale) investeringen in opwek en buffering van energie 
leiden tot maatschappelijke (financiële) voordelen.

Gedragsverandering en stimulering
Tijdens de opiniërende raadsronde hebben wij aandacht besteed aan het huidige gedrag van onze inwoners en de 
vraag of dit gedrag aansluit bij het energiesysteem van de toekomst. De gemeenteraad constateert dat het RPE nog 
onvoldoende inzicht biedt in welk gedrag gewenst is voor het toekomstige energiesysteem en waar wij als regio op 
inzetten. Hierbij denken wij aan gedragingen die door prijsprikkels worden bevorderd, evenals gedragingen die 
nuttig zijn maar zonder financiële prikkels getoond moeten worden. Kortom: hoe gaan we in de regio actief op 
gedrag sturen en gedrag wat past bij het energiesysteem van de toekomst belonen? 

Voorkeur voor zonne-energie op daken
De gemeenteraad blijft benadrukken dat de voorkeur uitgaat naar de opwek van elektriciteit via zonnepanelen op 
daken. Dit neemt niet weg dat de gemeenteraad erkent dat het belangrijk is om elektriciteit op diverse manieren op 
te wekken, zodat het beter aansluit bij de vraag naar elektriciteit. Wij nemen als gemeente ook onze
verantwoordelijkheid voor een goede zon- en windbalans met onze drie bestaande windmolens. Bij een positieve 
uitspraak van de Raad van State draagt de gemeente Zutphen met zes windmolens bij aan het energiesysteem van de 
toekomst. De gemeenteraad ziet graag dat het programma inzet op het beter benutten van beschikbare daken voor 
zonnepanelen.

Ten slotte



Het is essentieel dat de gemeente haar rol vervult in het vertegenwoordigen van de belangen van haar inwoners,
vooral bij een onderwerp dat zo leeft binnen onze gemeenschap als de energietransitie. Daarom willen wij als 
partner nauw betrokken blijven en actief deelnemen aan de realisatie van een duurzaam, betaalbaar en betrouwbaar 
energiesysteem. Wij hopen dat de zienswijze bijdraagt aan een succesvolle en rechtvaardige uitwerking van het 
Regionaal Programma Energievoorziening.

Vragen
Als u nog vragen heeft over deze brief, neemt u dan contact op met Yara van Weert, teamRED. Dit kan via 
telefoonnummer 14 0575 (zonder kengetal) of info@zutphen.nl. Wilt u als u een bericht stuurt het zaaknummer 
vermelden?
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